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ZAPISNIK 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Šentrupert, 

ki je bila v sredo, 27. marca 2024, ob 17. uri, 
v Gasilskem domu Sveti Rok, Dolenje Jesenice 17, 8232 Šentrupert. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

 Nataša Hribar, 

 Franci Aljaž Kostevc, 

 Jožica Piškur  

 Jernej Rugelj, 

 Denis Sitar, 

 Grega Skrbiš, 

 Aleš Repovž (do 19.45) 

 Bojan Tratar, 

 Vika Zore. 

OSTALI PRISOTNI: 

 Tomaž Ramovš, župan Občine Šentrupert, 

 Anne Marie Valentar, direktorica Občinske uprave, 

 Primož Primec, višji svetovalec v kabinetu župana, 

 Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene dejavnosti, 

 Marjana Podlesnik, višja svetovalka za splošne zadeve. 

PRISOTNI PREDSTAVNIKI MEDIJEV: 
Rok Nose, Dolenjski list 

K TOČKI 1: 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Seja je bila sklicana v skladu s poslovnikom, vodil jo je župan Občine Šentrupert Tomaž Ramovš, 
ki je na podlagi liste prisotnosti ugotovil, da se je 13. redne seje dne 27. 3. 2024 udeležilo 9 
svetnikov, zaradi česar je bil občinski svet sklepčen. 

S sklicem seje so svetniki prejeli vabilo z dnevnim redom in ga župan takšnega predlaga za 
potrditev: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta z dne 28.2.2024 

3. Letno poročilo Javnega zavoda Knjižnica Pavla Gole Trebnje za leto 2023 

4. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Knjižnica Pavla  Golie 
Trebnje za leto 2023 

5. Letno poročilo Zdravstvenega doma Trebnje za leto 2023 
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6. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje za leto 2023 

7. Letno poročilo Javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje za leto 2023 

8. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda CIK Trebnje za leto 
2023 

9. Letno poročilo Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert za leto 2023 

10. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole dr. Pavla Lunačka 
Šentrupert za leto 2023 

11. Letno poročilo JSKD, Območna izpostava Trebnje za leto 2023 

12. Letno poročilo Glasbene šole Trebnje za leto 2023 

13. Poročilo o delu Zavoda Dežela kozolcev v letu 2023 

14. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Zavoda Dežela kozolcev za leto 2023 

15. Metodologija za oceno vrednosti nepremičnin in odškodnin za odkupe nepremičnin 
in ustanovitve služnosti na nepremičninah za potrebe obstoječe ali načrtovane javne 
infrastrukture na območju občine Šentrupert 

16. Odlok o poimenovanju galerije v OŠ  dr. Pavla Lunačka Šentrupert, skrajšani postopek 

17. Kolesarska dirka po Sloveniji v Občini Šentrupert, seznanitev 

18. Predlog zaključnega računa Proračuna Občine Šentrupert za leto 2023 

19. Sklep o pristopu Občine Šentrupert k Skupnosti občin Slovenije 

20. Poročilo župana 

21. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta ter odgovori nanje 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. Skerbiš še ni glasoval. 
 
 

K TOČKI 2: 
Pregled in potrditev zapisnika  12. redne seje Občinskega sveta z dne 28.2.2024 

 

Župan je predlagal obravnavo točke in svetnike pozval k razpravi. 

Nataša Hribar je predlagala popravek pri točki 5 in sicer, zadnji stavek tretjega odstavka naj se glasi: 
»Komisija predlaga obravnavo pravilnika na občinskemu svetu ter njegovo potrditev.« 

Župan je dal na glasovanje zapisnik s predlaganim popravkom. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert je potrdil zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta 
Občine Šentrupert z dne 28. 2. 2024 s popravkom: pri točki 5: zadnji stavek tretjega 
odstavka naj se glasi: »Komisija predlaga obravnavo pravilnika na občinskemu svetu ter 
njegovo potrditev.« 

Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 3: 
Letno poročilo Javnega zavoda Knjižnica Pavla Gole Trebnje za leto 2023 

Župan je na seji pozdravil direktorico Javnega zavoda Knjižnica Pavla Gole Trebnje, gospo 
Andrejo Pleničar, ki je podala poročilo o delovanju zavoda za preteklo leto ter načrt nadaljnjega 
delovanja Krajevne knjižnice Šentrupert. Knjižnica je v preteklem letu uspešno delovala. Statistično 
so presegli rezultate prejšnjega leta na vseh izposojah. S pomočjo Občine, Knjižnica povečuje in 
prenavlja prostore v šentrupertski knjižnici. Slavnostna otvoritev novih prostorov bo v sredo, 22. 
aprila. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024 seznanil z letnim poročilom. 

Župan je še dodal, da je občina skupaj Knjižnico pristopila k zagotavljanju novih dodatnih 
prostorov, ki se po novem pravilniku zahtevajo s strani države.  

Jožica Piškur je pripomnila, da pogreša predstavitve knjig v Šentrupertu, kot je to bilo nedolgo 
nazaj v knjižnici Mokronog, ko je bila predstavljena knjiga Camino. Direktorica knjižnice je 
odgovorila, da občina sofinancira programe, v letošnjem letu so sredstva namenjena za odprtje 
knjižnice, ter za večer z Matjažem Lunačkom, redno potekajo tudi ure pravljic. 

Franci Aljaž Kostevc je prosil za predstavitev porabe sredstev. Pleničarjeva je pojasnila, da 
knjižnico financirajo štiri občine ustanoviteljice, po delitvenem ključu števila prebivalcev za skupne 
stroške, ter vsaka občina svoje direktne stroške za obratovanje posamezne krajevne knjižnice. Pri 
stroških za plače se šteje en zaposlen za Krajevno knjižnico Šentrupert. Skupne naloge za osrednjo 
knjižnico, kot je nabava gradiva, tajništvo, računovodstvo, strokovni delavci, se razdelijo po ključu 
števila prebivalcev.  

Franci Aljaž Kostevc je prosil za razlago digitalizacije dokumentov. Pleničarjeva je pojasnila, da 
knjižica vodi Topoteko, to je digitalizirano gradivo v enem izmed portalov z javnim sodobnim 
arhivom, ki omogoča ohranitev lokalne dediščine. 

Aleš Repovž je pohvalil, da se je povečal odpiralni čas knjižnice v Šentrupertu. Predlagal je, da se 
letni program dela v Šentrupertu planira v naprej.  

Vika Zore je vprašala, kaj pomeni, da je ena oseba zaposlena za knjižnico Šentrupert. Direktorica 
Andreja Pleničar je pojasnila, da ena zaposlena oseba za Šentrupert opravlja delo v Šentrupertu ter 
tudi v Trebnjem, saj delo knjižničarja ni vezano le na delo v odpiralnem času knjižnice Šentrupert.   

Župan je še dodal, da je bila v letošnjem letu s strani Občine Šentrupert poravnana obveznost iz 
preteklih let, namreč občina je preteklem mandatu prenehala plačevati del obveznosti.  

Po končani razpravi je dal župan na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom zavoda Knjižnice Pavla 
Golie Trebnje za leto 2023. 
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Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 4: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie 
Trebnje za leto 2023 

Gradivo je predstavila Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene zadeve. Povedala je, da je Občina 
Šentrupert s strani Sveta javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje, prejela vlogo za soglasje k 
redni delovni uspešnosti direktorice, v skladu Uredbo o plačah direktorjev v javnem sektorju in 
določbami Zakona o sistemu plač v javnem sektorju. Dodala je, da po novem Odloku o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JZ KPG Trebnje, ki je stopil v veljavo v 
letošnjem letu, 4. člen navaja spremembe 15. člena krovnega Odloka o ustanovitvi JZ KPG Trebnje 
iz leta 2013. In sicer je na novo določeno, da ima Svet ustanoviteljic, ki je sestavljen iz županov in 
županje občin soustanoviteljic, pristojnost podati soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorja. Odstotek osnovne plače direktorja, namenjen delovni uspešnosti, je določil 
Svet javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje, na svoji 5. redni seji dne 26. 2. 2024, na podlagi 
Meril za ugotavljanje redne delovne uspešnosti direktorjev in sprejel sklep, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti direktorice JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje, določi 5 % mase osnovne plače 
direktorice v letu 2023, kar znaša 1.727,70 EUR bruto. Občina Šentrupert sredstva zagotavlja v 
soustanoviteljskem deležu 12,51%, kar za občino Šentrupert pomeni 245,70 EUR. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice in predlaga 
občinskemu svetu, da soglasje poda. 

Župan je občinskemu svetu predlagal naslednji SKLEP: 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Šentrupert podaja soglasje v ustanoviteljskem deležu k redni delovni 
uspešnosti direktorice Knjižnice Pavla Golie Trebnje za leto 2023 v višini 5 % mase sredstev 
plače direktorice za leto 2023.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 5: 
Letno poročilo Zdravstvenega doma Trebnje za leto 2023 

Župan je na seji pozdravil direktorice Zdravstvenega doma Trebnje, gospo Karmen Lukše. 
Direktorica je predstavila letno poročilo za leto 2023. Povedala je, da je zavod v obdobju preteklega 
leta dobro deloval, povečali so obseg dejavnosti glede na predhodno leto. Pridobili so novo 
pediatrično ambulanto v višini enega tima, povečali so dejavnosti v družinski ambulanti Doma 
starejših občanov Trebnje v višini 0,8 tima ter oblikovali dve novi ambulanti družinske medicine. 
Na dan 31. 12. 2023 je bilo zaposlenih 147 delavcev, kar je 2 več kot konec leta 2022. Kadrovanje 
je bilo usmerjeno v zadoščanje kadra za nemoteno delo v ambulantah. Poslovni uspeh so dosegli 
pri  503.063,56 EUR (po odštetem davku od dohodka pravnih oseb). V letu 2023 so se osredotočili 
na nemedicinsko opremo in vlagali sredstva v izboljšanje delovnih pogojev in učinkovitosti. 
Izvedena je bila obsežna prenova prostorov v ZD Trebnje, vključno z laboratorijem, pritličjem, 
upravnimi prostori in strežniško sobo. Izveden je bil nakup nove računalniške in strežniške opreme. 
Prenovljeni so bili sanitarni prostori in urejeno ustrezno prezračevanje v Zdravstveni postaji Mirna.  
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Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024 seznanil z letnim poročilom.  

Župan, Tomaž Ramovš je povedal, da je Občina Šentrupert je v letu 2023 sklenila pogodbo za 
vzdrževanje AED, kot primer dobre prakse, bo projekt predstavljen na konferenci v Portorožu. 
Prosil je za informacije, ali se obeta kaj novega v zvezi s centrom za nujno medicinsko pomoč. 
Direktorica Kamene Lukše je dejala, da se v Trebnjem spremembe na področju nujne medicinske 
pomoči ne obetajo, do leta 2027 naj bi ostal v enakem obsegu, kot do sedaj. 

Vika Zore je pohvalila delo zavoda in uspešno reševanje kadrovske problematike. Direktorica 
Karmen Lukše je dejala, da se trudijo vzdrževati dobro vzdušje med zaposlenimi z nefinančnimi 
vzpodbudami in raznimi dejavnostmi, organizirajo druženja, izlete, izobraževanja za zaposlene. 
Trudijo so pridobiti soglasja za delo predvsem v dopoldanskem času. Zavod nudi štipendije za 
študente. Kar nekaj zaposlenih že izpolnjuje pogoje za zaposlitev, vendar so še vedno pripravljeni 
delati in biti mentorji mlajšim. 

Jožico Piškur je zanimalo, kako je z zobozdravstvom, da se ni mogoče opredeliti pri zobozdravniku. 
Direktorica je odgovorila, da zobozdravniki v ZD Trebnje še opredeljujejo in še vedno sprejemajo 
paciente. 

Župan je po končani razpravi dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 6: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje 
za leto 2023 

Gradivo je predstavila Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene zadeve. Povedala je, da je Občina 
Šentrupert s strani Sveta zavoda Zdravstvenega doma Trebnje prejela vlogo za soglasje k redni 
delovni uspešnosti direktorice za leto 2023, , v skladu z Uredbo o plačah direktorjev v javnem 
sektorju in določbami Zakona o sistemu plač v javnem sektorju. V primeru oseb javnega prava, 
katerih ustanovitelj je lokalna skupnost in se ne financirajo iz proračuna lokalne skupnosti, mora 
biti podano tudi soglasje pristojnega ministra. Odstotek osnovne plače direktorice, namenjen 
delovni uspešnosti, je določil Svet zavoda na podlagi meril Pravilnika o merilih za ugotavljanje 
delovne uspešnosti direktorjev v osebah javnega prava s področja zdravstva. Svet zavoda je odločil, 
da je direktorica za koledarsko leto 2023 dosegla 100 % vrednosti meril za doseganje dela plače za 
delovno uspešnost kar pomeni, da se direktorici nameni 5% letne mase osnovne plače za redno 
delovno uspešnost. Finančnih posledic za občinski proračun ni, ker bo sredstva za izplačilo dela 
plače za delovno uspešnost direktorice zagotovilo pristojno ministrstvo, enako kot stroške dela 
zaposlenih v zdravstvu. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice in predlaga 
občinskemu svetu, da soglasje poda. 

Župan se je direktorici zahvalil za uspešno delo in uspešno reševanje kadrovskih težav. 
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Po končani razpravi je župan predlagal naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert podaja soglasje v ustanoviteljskem deležu k redni delovni 
uspešnosti direktorice Zdravstvenega doma Trebnje za leto 2023 v višini 5 % mase sredstev 
plače direktorice za leto 2023.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 7: 
Letno poročilo Javnega zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje za leto 2023 

Župan je na seji pozdravil direktorico zavoda, gospo Patricijo Pavlič. Predstavila je poročilo in 
povedala, da je Center za izobraževanje in kulturo Trebnje javni zavod, ki opravlja dejavnosti, ki so 
določene kot javna služba (izvajanje javnih izobraževalnih programov za odrasle in galerijska 
dejavnost) in dejavnosti, ki niso določene kot javna služba. Izvajajo različne tečaje računalniškega 
opismenjevanja, tujih jezikov in raznih drugih tečajev. V letu 2023 se je izvedel projekt digitalizacije 
Galerije likovnih samorastnikov. Zavod pridobiva sredstva za izvajanje dejavnosti iz javnih 
sredstev, sredstev ustanovitelja, prispevkov odraslih, ki se šolajo, s prodajo storitev in izdelkov na 
trgu, z dotacijami, sponzorstvi, darili in iz drugih zakonitih virov, na način in pod pogoji, 
določenimi z zakonom. Občina Šentrupert je v letu 2023 zagotavljala sredstva za galerijsko 
dejavnost, izobraževanje odraslih, Univerzo za tretje življenjsko obdobje (UTŽO), nacionalni 
program izobraževanja odraslih ter razvojno dejavnost. Poslovno leto so zaključili s presežkom, ki 
se bo namenil razvoju dejavnosti.  

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, seznanil z letnim poročilom.  

Denis Sitar je spomnil na pobudo, ki jo je podal na seji občinskega leta v preteklem letu ob 
predstavitvi letnega poročila, in sicer, da bi Galerija izvedla razstavo del v Šentrupertu. Direktorica 
Patricija Pavlič je odgovorila, da je idejo predstavila na programskem svetu, kjer je bilo mnenje, da 
predstavlja veliko težavo drago zavarovanje likovnih del, ki bi jih vozili izven galerije. Zbirke iz 
Trebnjega so težje prenosljive, sploh na prosto, v Deželo Kozolcev, kjer je težko zagotoviti 
klimatske pogoje. 

Župan je zaključil, da se bo potrudil zagotoviti ustrezno mesto za zavarovanje, da bi kakšno 
razstavo uspeli pripeljati v Šentrupert. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom Javnega zavoda 
Center za izobraževanje in kulturo Trebnje za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 8: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda CIK Trebnje za leto 2023 

Gradivo je predstavila Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene zadeve. Povedala je, da je Občina 
Šentrupert je s strani CIK-a Trebnje prejela vlogo za soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice 
za leto 2023, v skladu Uredbo o plačah direktorjev v javnem sektorju in določbami Zakona o 
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sistemu plač v javnem sektorju. Za izplačilo dela plače za redno delovno uspešnost je potrebno 
pridobiti soglasje ustanovitelja. Občina Šentrupert je soustanoviteljica Centra za izobraževanje in 
kulturo Trebnje v deležu 12,59%. CIK Trebnje opravlja dve dejavnosti in sicer izobraževalno, ki 
se financira s strani ministrstva, ter drugo dejavnost – Galerija likovnih samorastnikov. Občine 
soustanoviteljice (Trebnje, Mirna, Mokronog- Trebelno in Šentrupert) krijejo sredstva za delovno 
uspešnost le za del galerije, ki predstavlja 15% celotne njihove dejavnosti, torej večji del sredstev 
zagotavlja pristojno ministrstvo. 

Svet zavoda CIK Trebnje je na podlagi meril, ki so priloga Pravilnika o merilih za ugotavljanje 
delovne uspešnosti direktorjev s področja šolstva določil, da je direktorica dosegla 100% vrednost 
meril za doseganje dela plače za delovno uspešnost, kar pomeni, da ji pripada 5% mase osnovne 
plače v letu 2023. Občino Šentrupert bo to bremenilo v znesku 44,31 EUR. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorice in predlaga 
občinskemu svetu, da soglasje poda. 

Po končani razpravi je dal župan na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert podaja soglasje v ustanoviteljskem deležu k redni delovni 
uspešnosti direktorice Centra za izobraževanje in kulturo Trebnje za leto 2023 v višini 5 % 
mase sredstev osnovne plače direktorice za leto 2023.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 9: 
Letno poročilo Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert za leto 2023 

Jože Tratar, ravnatelj Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert, je predstavil letno poročilo za 
leto 2023. Povedal je, da Javni zavod Osnovna šola dr. Pavla Lunačka Šentrupert izvaja vzgojno 
izobraževalno dejavnost in dejavnost predšolske vzgoje. Šola izvaja različne dodatne programe. 
Zavod je sestavljen iz dveh enot, to sta šola in vrtec, ki imata različna sistema financiranja. Vrtec se 
financira deloma iz prispevkov staršev, razliko do polne cene pa krije Občina. Vrtec Čebelica v 
šolskem letu 2023/2024 deluje s 6 oddelki, v katere je vključenih 105 otrok. V šolskem letu 2023/24 
osnovno šolo obiskuje 221 učencev v 11 oddelkih. Izvajajo se Nacionalni preizkus znanja za 6. in 
9. razred OŠ. Rezultati NPZ 6. razreda so bili nad povprečjem, rezultati NPZ 9. razreda pa pod 
povprečjem. Učenci se udeležujejo raznih dodatnih tekmovanj. Bralno značko je opravilo 75% 
vseh učencev, bili so uspešni s športnimi dosežki. Učenci, ki so s pomočjo JSKD izdelali film, so 
prejeli zlato plaketo, organizirali so delavnico za nadarjene in se udeležili tabora za nadarjene. V 
tem šolskem letu je tema šole dobrodelnost. Zaposleni se redno udeležujejo izobraževanj. Redno 
se sodeluje z Občino, Deželo kozolcev in tudi z društvi. Omenil je, da so se v tem tednu otroci 
udeležili in pripravili prireditev v DSO Trebnje, skupaj z Rdečim križem. Zadovoljen je, da je CIK 
pripravljen kriti stroške prevoza učencev v Galerijo v Trebnje in zagotovo se bo tega poslužil. 
Pogoji za delo v šoli so še vedno odlični. Trenutno je več kot polno zasedena, saj je v njej 11 
oddelkov ter še oddelek vrtca. Zaradi neurja, ki je avgusta prizadelo prostore vrtca in šole, je Občina 
investirala 20.000,00 EUR v popravilo 11 strešnih oken, omare in luči v telovadnici. V prvem in 
drugem razredu imajo v okviru projekta dodatne ure športa z novim športnim pedagogom. S strani 
občine se zagotavljajo materialni stroški, dodatni programi, Bralna značka, varstvo vozačev. Vse 
večji problem so parkirišča pri šoli, ki jih primanjkuje. Prejeli so povračilo iz naslova zavarovanja 
poškodovanih žaluzij, sredstva želijo nameniti za zamenjavo oken. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, seznanil z letnim poročilom.  
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Jernej Rugelj je prosil za pojasnilo porabe in stanja sredstev šolskega sklada. Ravnatelj je odgovoril, 
da je znesek sredstev šolskega sklada kar visok, šola potrebuje finančna sredstva za določena 
predplačila, pred vlaganjem zahtevkom. Za to kroženje se uporabljajo sredstva šolskega sklada. 

Jožica Piškur je vprašala ali se na šoli kaj poučujejo o robotiki. Ravnatelj je odgovoril, da je bila 
učencem ponujena plačljiva dejavnost robotike, ki se je že izvajala. Na šoli se izvaja lego robotika, 
udeležili so se tudi tekmovanja na tem področju. V prejšnjem šolskem letu je bil organiziran teden 
programiranja. Izvaja se izbirni predmet računalništva. Otroke se je že peljalo v tehnološki park 
Celje. Župan je še dodal, da Razvojni center Novo mesto nudi tečaje robotike in bo poskušal to 
pripeljati v Šentrupert.  

Bojan Tratar je bil v Velenju, kjer na srednjih šola omogočajo in financirajo zelo dobro opremo za 
učenje. 

Župan je še dodal, da občina zagotavlja finančna sredstva za šolske prevoze otrok ter najemnino 
za prostore vrtca. Župan se je ravnatelju zahvalil za uspešno sodelovanje. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom zavoda OŠ dr. Pavla 
Lunačka Šentrupert za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 10: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert 
za leto 2023 

Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene dejavnosti je povedala, da se direktorjem in ravnateljem 
glede na določbe Zakona o sistemu plač v javnem sektorju izplača del plače za redno delovno 
uspešnost, za kar se lahko nameni najmanj 2%, oz., če so za to izpolnjeni pogoji, do največ 5% 
njihove letne osnovne plače. Odstotek osnovne plače ravnatelja, namenjen delovni uspešnosti, je 
torej določil Svet zavoda OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert, pri čemer je upošteval priporočila 
pristojnega ministrstva. Sredstva zagotavlja Ministrstvo. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog soglasja k redni delovni uspešnosti ravnatelja in predlaga 
občinskemu svetu, da soglasje poda. 

Po končani razpravi je dal župan na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert podaja soglasje v ustanoviteljskem deležu k redni delovni 
uspešnosti ravnatelja Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert za leto 2023 v višini 5 % 
mase sredstev osnovne plače ravnatelja za leto 2023.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 11: 
Letno poročilo JSKD, Območna izpostava Trebnje za leto 2023 

Letno poročilo Območne izpostave JSKD Trebnje je podala Joži Sinur, vodja izpostave. Povedala 
je, da je v letu 2023 JSKD OI Trebnje organiziralo tradicionalno decembrsko predstavo z 
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obdarovanjem otrok (prihod Dedka Mraza), v jeseni so v galeriji šentrupertske šole pripravili 
filmsko projekcijo za najmlajše, prav tako v jeseni, so na OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert izvedli 
projekt Kulturne vzgoje. Gostili so lutkovno predstavo Lutkovnega gledališča FRU FRU, Lili in 
Bine. V letu 2023 so skupno organizirali 149 dogodkov. Občina Šentrupert zagotavlja javnemu 
zavodu, katerega ustanovitelj je država, sredstva za njegovo delovanje. Skupna realizacija projektov 
v Občini Šentrupert je v letu 2023 znašala 5.428,35 EUR. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, seznanil z letnim poročilom.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom Javnega zavoda Javni 
sklad za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Trebnje, za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 12: 
Letno poročilo Glasbene šole Trebnje za leto 2023 

Krajše poročilo je predstavil ravnatelj Glasbene šole Trebnje, Rudi Javornik, ki je s 1. 3. 2024 
prevzel ravnateljevanje. Povedal je, da Glasbeno šolo Trebnje obiskuje 290-300 učencev v 16 
oddelkih. V letu 2023 so organizirali 159 dogodkov, sodelujejo tudi z Galerijo likovnih 
samorastnikov in sicer s projektoma Mladi nastopajo v galeriji in Četrtkova sozvočja. Na Glasbeni 
šoli poučuje 34 učiteljev. V preteklem letu so se udeležili državnih tekmovanj, bili so tudi na dveh 
mednarodnih. Prejeli so 4 plakete. Občina Šentrupert je v letu 2023 zagotovila za delovanje 
Glasbene šole Trebnje sredstva v višini 3.900,00 EUR. Glasbeno šolo Trebnje je obiskovalo 17 
učencev iz Občine Šentrupert. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, seznanil z letnim poročilom. 

Vika Zore je vprašala, kakšno vizijo ima novi ravnatelj šole, da bi pripeljali glasbeno šolo v 
Šentrupert, saj so starši pripravljeni otroke vpisati v glasbeno šolo, če bi bilo poučevanje v 
Šentrupertu. Ravnatelj je najprej pojasnil, da Glasbena šola izvaja prvo leto glasbene pripravnice, 
potem se kandidat udeleži sprejemnih izpitov. Ravnatelj je mnenja, da bi lahko bilo pričakovati, da 
bi se z zagotovitvijo prostorov in izvajanjem pouka v Šentrupertu, povečal vpis v Glasbeno šolo. 
Pouk določenih inštrumentov se izvaja le v Trebnjem, lažje inštrumente pa lahko izvajajo v 
lokalnem območju.  

Tomaž Ramovš je dejal, da bo z novim ravnateljem opravil sestanek glede izvajanja dejavnosti za 
občino Šentrupert. Ravnatelj je povabil na srečanje glasbenih šol prihodnjo sredo v Trebnje. 

Po končani razpravi je dal župan na glasovanje naslednji SKLEP: 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom Glasbene šole Trebnje 
za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
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K TOČKI 13: 
Poročilo o delu Zavoda Dežela kozolcev v letu 2023 

Poročilo o delu Zavoda je predstavil Primož Primec, direktor. Predstavil je dogodke in delo v 
zavodu ter pogodbeno pošto, ki deluje v sklopu zavoda. V letu 2023 je Zavod dežela kozolcev 
obiskalo 8632 evidentiranih obiskovalcev (v letu 2022 jih je bilo 4965), 54 je bilo skupin. ZDK je 
organiziral posamezne dogodke kot so: otroške ustvarjalne delavnice (v sodelovanju z JSKD OI 
Trebnje), kmečko tržnico vsako prvo soboto v mesecu, sekanje pirhov, pogovorni večer.  Poleg 
dogodkov je Dežela kozolcev tudi prostor za razstave. V letu 2023 so bile: velikonočni pirhi in 
velikonočni zajčki (v sodelovanju z Osnovnimi šolami Šentrupert, Mokronog, Dolenjske Toplice, 
Mirna, Trebnje, Žužemberk, Mirna Peč in Gimnazija Novo mesto), razstava močvirski tulipan. 
Poleg omenjenih dogodkov, je bilo ostalih okoli 20. Najbolj obiskani dogodki so bili: Koncert BQL, 
koncert Polkaholiki, ter božični sejem in koncert skupine Flirrt.  Najmlajši so se razveselili novih 
igral 2. junija 2023. Zahvalil se je direktorici in županu za dobro sodelovanje in podporo. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da se je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024 seznanil z letnim poročilom. 

Jernej Rugelj je vprašal, ali je Dežela zavarovana tudi za primer vandalizma. Primož Primec je 
odgovoril, da ne, ter da bo preveril, koliko bi znašala premija. 

Župan je dejal, da potekajo pogovori v smeri sodelovanja na področju turizma s sosednjimi 
občinami. Včeraj je bilo predavanje Dušana Štepca, ki je tudi poudaril pomembnost sodelovanja 
med občinami. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z letnim poročilom o delu Zavoda Dežela 
Kozolcev za leto 2023. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 14: 
Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Zavoda Dežela kozolcev za leto 2023 

Lidija Uhan, višja svetovalka za družbene dejavnosti je pojasnila, da je občina tudi s strani Zavoda 
dežela kozolcev prejela vlogo za podajo soglasja k redni delovni uspešnosti direktorja za leto 2023, 
na podlagi Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju in določbami Zakona o sistemu plač v 
javnem sektorju. Za izplačilo je potrebno soglasje ustanovitelja, občina je v primeru tega zavoda 
edini ustanovitelj. Svet zavoda je na podlagi meril, ki so priloga Pravilnik o merilih za ugotavljanje 
delovne uspešnosti direktorjev pravnih oseb javnega prava s področja kulture, določil, da direktorju 
pripada 5% mase sredstev osnovne plače direktorja v letu 2023, kar znaša 689,34 EUR bruto. 
Sredstva za izplačilo dela plače za delovno uspešnost so vključena v finančni načrt javnega zavoda 
in bremenijo občinski proračun. 

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je poročala, da je odbor na svoji 8. redni 
seji, dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog soglasja k redni delovni uspešnosti direktorja in predlaga 
občinskemu svetu, da soglasje poda. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert podaja soglasje k redni delovni uspešnosti direktorju 
Zavoda Dežela kozolcev za leto 2023 v višini 5 % mase sredstev osnovne plače direktorja 
za leto 2023.  



 

 

 

Stran 11 od 14 

 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet (9) članov. 
ZA je glasovalo devet svetnikov (9). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po tej točki, ob 19.45 je sejo zapustil svetnik Aleš Repovž. 

 

K TOČKI 15: 
Metodologija za oceno vrednosti nepremičnin in odškodnin za odkupe nepremičnin in 
ustanovitve služnosti na nepremičninah za potrebe obstoječe ali načrtovane javne 
infrastrukture na območju občine Šentrupert 

Anne Marie Valentar je pojasnila, da je Občinski svet občine Šentrupert predlog Metodologije 
obravnaval že na 12. redni seji Občinskega sveta, kjer so bile podane pobude za dopolnitev. 
Dopolnjena dokumentacija je predložena na obravnavo. Ko bo prišlo do situacije prometa z 
zemljišči, se bodo le ta ovrednotila po tej metodologiji.   

Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil in potrdil Metodologijo za oceno vrednosti 
nepremičnin in odškodnin za odkupe nepremičnin in ustanovitve služnosti na 
nepremičninah za potrebe obstoječe ali načrtovanje javne infrastrukture na območju 
občine Šentrupert – spremembe in dopolnitve za leto 2024 in naprej. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 16: 
Odlok o poimenovanju galerije v OŠ  dr. Pavla Lunačka Šentrupert, skrajšani postopek 

Primož Primec, višji svetovalec v kabinetu župana, je prisotne seznanil s predlaganim Odlokom o 
poimenovanju galerije. S strani župana in ravnatelja je prišla pobuda za poimenovanje galerije v 
Osnovni šoli. Povedal je, da ima OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert na ogled več stalnih razstav in 
sicer: Rastoča knjiga OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert, Rastoča knjiga Občine Šentrupert, katere 
avtor je prof. Jože Zupan, Rastoča knjiga svetovne mladinske književnosti, katere pobudnik in 
avtor je prof. Jože Zupan ter Izvirne ilustracije mladinskih del. Dodal je še, da je leta 2011 občinski 
svet Občine Šentrupert g. Jožetu Zupanu podelil najvišje občinsko priznanje, naziv častni občan 
Občine Šentrupert in sicer za posebne dosežke na področju kulture. Slavnostno poimenovanje 
galerije v OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert, ki bi se preimenovala v »Galerijo Jožeta Zupana«, naj 
bi bilo 6. 6. 2024, v sklopu prireditve v galeriji. 

Nataša Hribar, predsednica Statutarno pravne komisije je poročala, da je komisija na 10. redni seji, 
dne 20. 3. 2024, obravnavala predlog odloka.  

Vika Zore, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je poročala, da je odbor na 8. redni seji, 
20. 3. 2024, obravnaval predlog odloka. Občinskemu svetu predlaga, da ga sprejme po skrajšanem 
postopku. 

Razprave ni bilo, župan je predložil na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 

Občinski svet Občine Šentrupert je sprejel Odlok o poimenovanju galerije v OŠ dr. Pavla 
Lunačka Šentrupert, po skrajšanem postopku. 
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Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 17: 
Kolesarska dirka po Sloveniji v Občini Šentrupert, seznanitev 

Primož Primec, višji svetovalec v kabinetu župana je povedal, da so sredstva zagotovljena v 
proračunu Občine Šentrupert. Letos bo  potekala 30. kolesarska dirka po Sloveniji, ki bo potekala 
od Trebnjega, v Slovenski vasi bo zavila proti Šentrupertu in potem nadaljevala pot proti 
Mokronogu. Participacija občine za udeležbo pri dogodku bo znašala 5.000 EUR. 

Jožica Piškur, predsednica Odbora za proračun in finance, je poročala, da je odbor na 9. redni seji, 
dne 20. 3. 2024, obravnaval temo in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil s potekom etape 30. kolesarske dirke po 
Sloveniji skozi občino Šentrupert in jo podpira, ter pooblašča župana za izvedbo s tem 
povezanih aktivnosti, kot izhaja iz obrazložitve. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 18: 
Predlog zaključnega računa Proračuna Občine Šentrupert za leto 2023 

Uvod je podala direktorica Anne Marie Valentar. V letu 2023 je Občina Šentrupert realizirala 
prihodke v višini 3.504.163 EUR ter odhodke v višini 2.487.915 EUR. Razlika proračunskega 
presežka v višini 1.016.247 EUR je bila porabljena za obveznosti do Polfina v višini 916.116 EUR. 
Prav tako so bile poravnane obveznosti do Ekoenerga, iz naslova prodaje JP Energetika Šentrupert, 
ter vse ostale obveznosti, ki izhajajo iz dolga po pogodbah iz preteklosti (MGRT, BKS, J-INVEST).  
Z naslova stanja dolga po pogodbah, je bila tako na dan 31.12.2023, višina dolga še 1.123.937,52 
EUR. Stanje sredstev na računih 31.12. preteklega leta je bilo 14.946 EUR. Svetnikom se je zahvalila 
za potrpežljivost in razumevanje. Poleg dolgoročnega kredita pri banki ostajajo še obveznosti 
najema vrtca še do konca leta 2025, v višini 294.986,21 EUR. 

Župan si želi, da bi se letos, kljub še vedno velikim obveznostim, lahko kaj naredilo na področju 
cest in vodovoda, trenutno se postavljajo avtobusna postajališča. 

Jožica Piškur, predsednica Odbora za proračun in finance, je poročala, da je odbor na 9. redni seji, 
dne 20. 3. 2024, obravnaval predlog zaključnega računa. Z njim se strinja in ga predlaga v nadaljnjo 
obravnavo. 

Jožica Piškur je prosila, da se javno objavi pregled, koliko sredstev je šlo za dolgove ter koliko 
neporavnanih obveznosti je še ostalo. 

Jernej Rugelj je vprašal, zakaj so presežena planirana sredstva za nakup knjig. Anne Marie Valentar 
je pojasnila, da so se v letu 2023 knjižila dva letna nakupa. 

Po končani razpravi je dal župan na glasovanje naslednji SKLEP. 

Občinski svet Občine Šentrupert se je seznanil z Zaključnim računom Proračuna Občine 
Šentrupert za leto 2023. 
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Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 19: 
Sklep o pristopu Občine Šentrupert k Skupnosti občin Slovenije 

Direktorica Anne Marie Valentar je pojasnila, da želi občina pristopiti v Skupnost občin Slovenije. 
Skupnost zastopa interese občin na državne inštitucije in organe in nudi pomoč pri reševanju težav 
med občinami, organizira skupna javna naročila ter organizira aktualna izobraževanja po nizkih 
cenah za občine članice. Strošek občine ob pristopu v SOS  je letna članarina, ki znaša 0,21 € na 
prebivalca občine in se vsako leto usklajuje z rastjo življenjskih stroškov. Na podlagi teh podatkov 
znaša članarina za leto 2024 622,44 EUR  (2.964 prebivalcev na dan 1.7.2023 x 0,21 EUR) in jo je 
mogoče poravnati v dveh obrokih po 311,22 EUR. Občina je tudi že članica Združenja občin 
Slovenije. 

Jožica Piškur, predsednica Odbora za proračun in finance, je poročala, da je odbor na 9. redni seji, 
dne 20. 3. 2024, obravnaval sklep o pristopu in predlagajo občinskemu svetu nadaljnjo obravnavo. 

Župan je dal na glasovanje naslednja SKLEPA. 

1. Občina Šentrupert pristopi k Skupnosti občin Slovenije, Partizanska cesta 1, 2000 
Maribor. 

2. Za podpis pristopne izjave k Skupnosti občin Slovenije se pooblasti župana, Tomaža 
Ramovša. 

Ob glasovanju je bilo prisotnih osem (8) članov. 
ZA je glasovalo osem svetnikov (8). 
PROTI nihče (0). 
Sklep je bil sprejet. 
 

K TOČKI 20: 
Poročilo župana 

Župan je svetnike seznanil s predlogom Dogovora o medsebojnih pravicah, obveznostih in 
odgovornostih za skupni organ Skupna občinska uprava občin Dol pri Ljubljani, Litija, Šentrupert, 
Šmarno pri Litiji in Trebnje. S pristopom občine Trebnje so se stroški delovanja za občino 
Šentrupert znižali. Za občino Šentrupert se opravljajo naloge občinskega redarstva in inšpektorata, 
ter naloge na področju civilne zaščite. Ukrepi na področju redarske dejavnosti na območju Občine 
Šentrupert so opazni. Občina Šentrupert je vključena tudi v Skupno občinsko upravo občin 
Dolenjske in Bele krajine na področju okolje in prostora – občinski urbanist za podpisovanje 
mnenj. Dodatno se bo delo povečalo tudi za pripravo mnenj s področja okolja in prostora. Potekajo 
tudi aktivnosti, da bi se vključili v skupno računovodsko službo. 

Župan je svetnike seznanil z odgovorom sodišču na sodbo za predkupno pravico za zemljišče v 
Prelesju. Pri odgovoru so bili vključeno strokovnjaki. 

Župan je svetnike seznanil z odločitvijo Višjega delovnega sodišča, ki je zavrnilo pritožbo 
prejšnjega župana, do pravice za nadomestilo. 

K TOČKI 21: 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta ter odgovori nanje 

Jernej Rugelj je vprašal, ali se izvaja projekt s postajališči. Primož Primec je odgovoril, da se bo 
projekt zaključil do 26.4.2024, povrnila se bodo sredstva v višini 17.000 eur. 

Jožica Piškur je vprašala ali se zadeva Puščava že kaj odvija na prvostopenjskem sodišču. Župan je 
odgovoril, da je v delu pripravljalna vloga. 
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Jožica Piškur je dejala, da je na Rakovniku električna napeljava nad zemljo. Zanima jo, ali je kakšna 
možnost, da se kablira pod zemljo brez soglasja lastnikov. 

Jožica Piškur je vprašala, ali se predvideva kolesarska steza od Slovenske vasi do Bistrice. Župan je 
odgovoril, da v okviru projekta izgradnje krožišča v Slovenski vasi in Prelesju ni predvidena 
kolesarska steza. 

Svetnik Bojan Tratar je sejo zapustil sejo ob 20.30. 
 

Vika Zore je prosila za pojasnilo glede anonimnega pisma, ki ga je prejela. Župan je pojasnil, da je 
pri svojem delu vedno transparenten in nima zadržka do posredovanja do dokumentov, ki imajo 
naravo informacije javnega značaja, saj se tičejo dela občine, ter jih je predstavil že tudi na 
občinskem svetu, kar še dodatno izkazuje njihov javni značaj. Dokumenti so bili poslani na 
elektronski naslov znane osebe, ki jih je posredovala tako imenovani »anonimni« osebi, ki je 
sestavila anonimno pismo, tako da meni, da v tem primeru niti ne gre za anonimno osebo, ali pač. 
 
Grega Skerbiš je dejal, da čistilna naprava v Škrljevem zelo glasno ropota in je moteča. Prosil je že 
Komunalo Trebnje za ogled zadeve, ki so si zadevo že ogledali. 
  
 
Seja je bila zaključena ob 20.45 uri. 
 
 
 

Zapisala: 
Marjana Podlesnik 
Višja svetovalka za splošne zadeve 

  

 

 

Tomaž Ramovš 

župan 

 

 

 


